
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2019-05-06 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink, Lars 

Annerman, Ulf Hugó, Ulf Nordfeldt, Anders Söderholm, Janne Engström, 

Bengt-Göran Nordbäck, Susanne Zetterström Janérs 

Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning 

Godkändes 

Föregående protokoll 

Lades till handlingarna 

Ekonomi 

Kassören redovisade att föreningen har 81.351 kr på kontot. I handkassan finns 

1027 kr. Medlemsfesten på Västeråsgården kostade 8.924 kr med mat, dryck, 

kockar, musik, vinster. Det kom även in pengar för dryck; 1.209 kr. Bandet som 

stod för musiken samlar in pengar till Barncancerfonden med sina spelningar. 

Styrelsen skänker 2000 kr som tack för spelningen till Barncancerfonden. 

Medlemsfestens kostnader höll sig inom planerad budget. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra 

Lars Annermann rapporterade från Söderbärkes aktivitetsgrupp att 

kyrkbåtsföreningen beviljats 7.350 kr till ljud, skylift och musik inför 

tävlingsrodden på Möljan i sommar. 

Inbjudan till roddtävlingen den 20/7 är utskickad. 

Susanne rapporterade att tröjbeställningen under arbete. 

Styrelsen tackar ja till att som förening samarbeta med Söderbärke GOIF med 

bilbingon i sommar. Föreningens uppgift innebär att vi ska bemanna kiosken 

med två personer varje onsdag mellan kl 17- 21 under hela bingosäsongen. Vi 

får mkt god ersättning till kyrkbåtsföreningen för detta ideella uppdrag. Nils-

Olov håller ordning på bemanningschemat. Kerstin och Nils-Olov hjälps åt med 

utskick om detta. 

 

 

 

 



Aktiviteter 

- Kultur 

En bröllopsrodd är bokad till den 8/6 kl 14:30 (Vigsel kl 14 på 

Kyrkudden) 

 

- Motionsrodd  

Den 12/5 startar motionsrodden. Samma dag finns det även möjlighet 

att prova på att ro. Rorsmanslistan för säsongen är i princip klar. 

 

- Tävlingsrodd 

Får föreningen ihop ett lag till Oljeön runt den 9/6 i år? Är Sulkavalaget 

intresserade? 

Susanne rapporterade att SVT ska göra ett reportage om damlaget som 

tränar inför Sulkava. Laget behöver fortfarande sponsring. 

 

-  Underhåll, Bygg, Reparation 

Den 8/5 är det arbetsdag vid båthuset. 

 

- Speciella projekt 

En träningsbåt kan bli möjlig i framtiden. En del av det pengar 

föreningen får in från Bilbingon i sommar kan gå till insamlingen av 

den. Det finns redan 3000 kr i sponsorpengar från Bilmetro som en 

grundsumma till insamlingen. Föreningen sparade även in 3.600 kr i 

deltagaravgifter på styrmanskursen förra året. Dessa pengar utgör 

tillsammans 6.600 kr som en start på insamlingen på inköpet av en liten 

träningsbåt. 

 

Den 5/6 när eventuella pilgrimer har vilodag i Söderbärke så kan vi 

erbjuda kyrkbåtsrodd. Charlotta och Nils-Olov har kontakt med 

varandra inför eventuell rodd. 

 

- Övriga frågor 

Ulf Hugó berättade att det finns en läkare i Fagersta som har skrivit 

böcker om träning. Han kan komma och hålla föredrag.  

Styrelsen överlåter till Ulf och Susanne att till nästa styrelsemöte 

komma med ett kostnadsförslag och eventuellt samarbete med andra 

föreningar. 

 

En fråga väcktes om föreningen kan anordna en kyrkbåtsrodd till en 

gudstjänst. Styrelsen tar emot förslaget och arbetare vidare med frågan. 



    
Nästa möte 

Måndag 3/6 kl 18.00 i församlingshemmet                                                                       

Mötet avslutas 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras: 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 

 

 

 


